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Schriftelijke vragen gesteld door ChristenUnie 
  

Vraag Hoe staat het met de plannen voor de herinrichting van het Stinspark?  
Wat is er nodig om na de ontwerpfase over te gaan tot de uitvoeringsfase? 
Hoe worden de initiatiefnemers ondersteund bij het vinden van financien van 
derden en hoeveel is er precies nodig voor de uitvoering? 
 

Fractie ChristenUnie 

Antwoord De herinrichting van het Stinspark is een initiatief van de wijkvereniging WVF en 
geen gemeentelijke activiteit. Momenteel wordt er in opdracht van de 
wijkvereniging gewerkt aan een schetsontwerp.  

  

Vraag Zijn er gemeenten in Nederland waar reshoring al succesvol is? 

Fractie ChristenUnie 

Antwoord De pilot reshoring is gestart in de crisisjaren toe de werkeloosheid in Zwolle aan 
het toenemen was. Doel was om via innovatie en technische werkzaamheden uit 
bijvoorbeeld Azië weer terug te halen naar Zwolle. Door efficiëntere inrichting van 
processen en met gebruikmaking van techniek zou de ondernemer voordeliger uit 
zijn.  
Kort na de start van het project startte de huidige opleving van de economie 
waardoor er juist een groot tekort aan arbeidskrachten is ontstaan. Na diverse 
gesprekken met ondernemers, maar ook vooral met Trade Office / Kennispoort 
Zwolle hebben we besloten geen vervolg te geven aan dit traject. Er is vooral 
behoefte aan personeel, waardoor er momenteel eerder gekeken wordt naar 
outsourcing en uitbesteden dan naar reshoring. Het project past niet meer bij de 
huidige tijdsgeest. Diverse medewerkers van de gemeente en het huidige TIEM 
hebben wel de cursus gevolgd en kennen nu de methodiek mocht er een vraag 
vanuit een ondernemer ontstaan. Financieel hebben we alles netjes afgerond en is 
dus niet het gehele budget nodig geweest.  
Wij zijn op de hoogte van een zeer klein aantal succes uit de Regio Tilburg. De 
investering zowel in menskracht als financieel staan naar onze mening momenteel 
niet in verhouding tot dit succes. Ondernemers uit de regio Zwolle zijn vooral 
opzoek naar personeel en niet zozeer naar extra werk. Daarmee in een focus op 
de HCA veel logischer. Dit standpunt wordt gedeeld door TradeOffice/Kennispoort 
Zwolle.  
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Vraag Welke sportparken zijn er naast er bezig om rookvrij te worden? Op welke wijze 
ondersteunt de gemeente dat meer sportparken dat gaan doen? 
Het is de bedoeling dat Zwolle in 2019 tenminste zes gezonde sportkantines heeft. 
Wat is de stand van zaken ? 
 

Fractie ChristenUnie 

Antwoord Rookvrij 
Op dit moment zijn er nog geen sportparken die volledig rookvrij zijn. Er zijn wel 6 
verenigingen die (deels) rookvrij zijn geworden. Er wordt nog deze zomer een 
nieuwe inventarisatie uitgevoerd.  
Er zijn veel verenigingen die dit thema op de agenda hebben staan. Sportservice 
organiseert i.s.m. de Hartstichting informatieavonden en ondersteunt verenigingen 
bij de stappen die gezet moeten worden om rookvrij te worden. Vanuit Zwolle 
Gezonde Stad worden Rookvrije Generatieborden beschikbaar gesteld. Deze 
ondersteuning geldt overigens ook voor speeltuinverenigingen, wijk- en 
kinderboerderijen. 
 
Gezonde sportkantine 
Er zijn vijf verenigingen die naast reguliere aanbod in de kantine ook gezonde 
voeding aanbieden.  

  

Vraag Naar aanleiding van de Perspectiefnota 2020 - 2023: Wat is de financiële 
onderbouwing om maar met een aanbieder WMO hulpmiddelen verder te gaan? Is 
hierover ook consultatie bij clienten geweest? Wat is hun reactie? 
 

Fractie ChristenUnie 

Antwoord Op 1 januari 2019 is het contract ingegaan met Welzorg en Meyra. We hebben 
gekozen voor twee aanbieders en vragen goede dienstverlening op basis van de 
input die we van gebruikers hebben gekregen, kwaliteit was een belangrijk aspect 
in de aanbesteding. We zien dat de kosten veel hoger zijn dan in het vorige 
contract het geval was (€ 700.000). We zien een mogelijkheid om € 300.000 - € 
500.00 te besparen door opnieuw aan te besteden voor 2021 met één aanbieder 
en verder met een groter kostenbewustzijn (aanbesteding op prijs i.p.v. kwaliteit). 
Cliënten zijn niet geconsulteerd.  
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Vraag Klopt het dat er in Zwolle relatief weinig mensen worden gekeurd voor beschut 
werk? Klopt het de gemeente daarvoor te weinig mensen bij het UWV aanlevert? 
Hoeveel beschutte werkplekken hebben we? Is dat genoeg? 
Hoe verhoudt zich dit tot gemeenten van vergelijkbare omvang? 
De gemeente ontvangt wel geld voor de hele doelgroep. En als ze niet worden 
aangeleverd bij het UWV, wat doet de gemeente wel voor deze mensen?  
 

Fractie ChristenUnie 

Antwoord Beschut werk 
Klopt het dat er in Zwolle relatief weinig mensen worden gekeurd voor beschut 
werk? Dit klopt. Is overigens een regiobreed verschijnsel. In regioverband wordt 
daarom samen met het UWV en onderwijspartners geanalyseerd hoe wij ervoor 
kunnen zorgen dat wij alle mensen die op beschut werken aanspraak kunnen 
maken weten te vinden. 
 
Klopt het de gemeente daarvoor te weinig mensen bij het UWV aanlevert?  

Het is een combinatie van factoren. We dragen momenteel alleen mensen voor 
waarvan we op basis van een professioneel oordeel verwachten dat zij tot de 
doelgroep Beschut werken horen. Daarnaast wijst het UWV ook kandidaten af die 
zich zelf hebben gemeld bij het UWV voor een advies.  
Hoeveel beschutte werkplekken hebben we? Is dat genoeg? We hebben minder 
plekken financieel begroot dan de taakstelling is voor de gemeente. Vooralsnog 
hebben we voldoende plekken beschikbaar, omdat we beduidend minder 
kandidaten hebben voor met een advies beschut werk.  
 
Hoe verhoudt zich dit tot gemeenten van vergelijkbare omvang?  
De gemeente ontvangt wel geld voor de hele doelgroep. En als ze niet worden 
aangeleverd bij het UWV, wat doet de gemeente wel voor deze mensen? Er blijken 
ook veel mensen te zijn die wel een ondersteuningsbehoefte hebben, maar 
waarvoor beschut werk niet passend is. Voor hen staat ondersteuning vanuit SWT 
en maatschappelijke partners voor bijvoorbeeld dagbesteding en activering ter 
beschikking. 
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Vraag Naar aanleiding van de Jaarstukken 2018: 

 Wat is het actuele aantal bijstandsgerechtigden in Zwolle? 

 Welke projecten lopen er om hen naar werk te begeleiden? 

 Hoeveel mensen zijn in het afgelopen half jaar duurzaam uit de bijstand 
uitgestroomd? 

 Hoeveel mensen zijn in begeleiding bij TIEM? 

 Ons bereiken berichten dat afspraken aan de Lingestraat bij TIEM (vanwege 
vervoersproblemen) vaak worden afgezegd. Wordt dit signaal herkend? Wat 
gebeurt er om deze afspraken toch door te laten gaan? Ook zou de 
samenwerking tussen consulenten op het gebied van uitkering en werk op een 
te grote afstand van elkaar staan waardoor bij de overgang van uitkering naar 
werk problemen ontstaan voor de clienten. Wordt dit signaal herkend? Aan 
welke oplossingen wordt gewerkt?  

Fractie ChristenUnie 

Antwoord Wat is het actuele aantal bijstandsgerechtigden in Zwolle  
3.671 (peil mei 2019) 
 
Hoeveel mensen zijn in het afgelopen half jaar duurzaam uit de bijstand 
uitgestroomd?  
Voor de beantwoording van de vraag is het volgende uitgangspunt genomen: 
iemand is uitgestroomd uit de bijstand in 2018 en niet meer ingestroomd binnen 
een half jaar of langer, tot moment van peildatum juni 2019. 
In 2018 zijn 403 mensen duurzaam (niet meer opnieuw in bijstandsuitkering op 
peildatum 20 juni 2019) uitgestroomd naar werk. Daarnaast zijn 27 mensen 
duurzaam uitgestroomd naar zelfstandig ondernemerschap en 60 duurzaam 
uitgestroomd in een opleiding. 
 
Welke projecten lopen er om hen naar werk te begeleiden? 
Tiem heeft diverse projecten met werkgevers om kandidaten te laten instromen in 
betaald werk: Isala, Cycloon, Ikea, Alles Energie e.d.. 
Leerwerktrajecten met o.a. Albron en Asito. 
Daarnaast intensieve samenwerking met het VSO PRO ENTREE onderwijs. 
Hierdoor wordt deels instroom in de bijstand voorkomen. 
Als onderdeel van het Werkgeversservicepunt Regio Zwolle lopen diverse 
projecten met werkgevers. 
 
Hoeveel mensen zijn in begeleiding bij TIEM?  
Er zijn op dit moment 2.216 mensen in begeleiding bij Tiem in het kader van de 
Participatiewet. De vorm van begeleiding voor deze mensen is divers: een deel 
heeft geen uitkering meer, maar er is nog wel sprake van een vorm van 
begeleiding (bijvoorbeeld jobcoaching), een deel heeft intensieve begeleiding en 
een deel heeft minder intensieve begeleiding (jaarlijks contact).  
 
Ons bereiken berichten dat afspraken aan de Lingestraat bij TIEM (vanwege 
vervoersproblemen) vaak worden afgezegd. Wordt dit signaal herkend?  
Er is wel sprake van een iets hogere ‘no show’ dan eerder. Het is niet bekend dat 
dit is vanwege problemen met vervoer: Tiem is met fiets, openbaar vervoer of auto 
goed te bereiken. Mocht dit wel het geval zijn, dan informeert de 
klachtenfunctionaris van de gemeente Zwolle ons over dergelijke signalen.  
 
Wat gebeurt er om deze afspraken toch door te laten gaan? Ook zou de 
samenwerking tussen consulenten op het gebied van uitkering en werk op een te 
grote afstand van elkaar staan waardoor bij de overgang van uitkering naar werk 
problemen ontstaan voor de clienten. Wordt dit signaal herkend? Aan welke 
oplossingen wordt gewerkt?  
Dit signaal wordt niet herkend. Om de overgang soepel te laten verlopen zorgen wij 
ervoor dat Tiem (beperkt en binnen privacygrenzen) toegang blijft houden tot 
gemeentelijke systemen voor de noodzakelijke informatie over uitkeringen. Neemt 
niet weg dat er vooral bij ingewikkelde casussen veel betrokkenen kunnen zijn, 
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waardoor afstemming veel tijd vergt. Als gevolg van de samenvoeging van Wezo 
en WRA moeten processen van de uitvoeringsorganisaties deel opnieuw op elkaar 
afgestemd worden. Hiervoor is intensief op casus- en ketenniveau afstemming 
tussen de verschillende uitvoeringsorganisaties, zowel op uitvoerend als 
managementniveau.   

  

Vraag Naar aanleiding van de Perspectiefnota 2020 - 2023: Bij de besparingen op de 
bestaande begroting is een post Subsidies opgenomen van 230.000 in 2020 
oplopend tot 305.000 in 2023. Een aantal instellingen zou geen inflatiepercentage 
toegekend krijgen en een aantal subsidieverordeningen wordt geactualiseerd. Op 
basis van welke inschatting wordt verwacht dat dit zoveel geld kan opleveren? 
Kunnen we hier wat concretere voorbeelden bij krijgen, met name wat dit betekent 
voor de voorzieningen in de wijken ?  
 

Fractie ChristenUnie 

Antwoord Op basis van de door de subsidierelaties aangeleverde financiële cijfers, is in beeld 
gebracht hoe instellingen die substantieel subsidie ontvangen, ervoor staan. Deze 
analyse is gedaan op basis van instellingen die op alle drie hieronder genoemde 
kengetallen (ruim) boven de norm scoren: 

 Een liquiditeit van meer dan 1,3: Liquiditeit laat zien hoe goed een instelling in 
staat is om aan zijn betalingsverplichtingen te voldoen. 

 Een solvabiliteit van meer dan 0,3: Solvabiliteit laat zien hoe de verhouding 
tussen eigen en vreemd vermogen zit.  

 Een positief bedrijfsresultaat: Het derde beoordelingscriterium is een positief 
bedrijfsresultaat over meerdere aaneengesloten jaren. 

 
Hieronder is aangegeven welke van de instellingen die goed scoren op de drie 
kengetallen, niet geindexeerd worden in 2020. Daarbij wordt aangegeven wat de 
omvang van hun jaarsubsidie is en wat daarbij het effect van niet indexeren is. 

 Travers; omvang jaarsubsidie = € 5.880.000, effect niet indexeren = € 147.000 

 Fundatie; omvang jaarsubsidie = € 717.000, effect niet indexeren = € 17.925 

 Hedon; omvang jaarsubsidie = € 1.243.000, effect niet indexeren = € 31.075 

 Stichting Ateliers Zwolle; omvang jaarsubsidie € 141.500, effect niet indexeren 
= € 3.538 

 Stichting Wijz; omvang jaarsubsidie = € 1.172.000, effect niet indexeren = € 
29.300 

 Wijkcentrum de Bolder; omvang jaarsubsidie = € 39.000, effect niet indexeren 
= € 975 

 Wijkcentrum de Enk; omvang jaarsubsidie = € 82.000, effect niet indexeren = € 
2.055 

 
Daarnaast worden enkele regelingen inhoudelijk opnieuw beoordeeld, waarbij een 
financiële taakstelling als resultaatverplichting wordt meegegeven: 

 Regeling amateurkunst: te realiseren resultaat = € 7.000 

 Regeling jeugd en jongeren; te realiseren resultaat = € 2.000 

 Regeling wijkaccommodatie beleid; te realiseren resultaat = € 21.000 

 Regeling wijkorganisatie (wijkverenigingen); te realiseren resultaat = € 4.000 

 Regeling maatschappelijk opvang; te realiseren resultaat = € 41.000 
 


